
K vítězství mi nejvíc pomohl blog –
lidé mě znali ještě před galavečerem
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Jsem paličatý dobrodruh s tancem v krvi, prohlašuje o sobě studentka Pedagogické fakulty UK a letošní Miss Academia
online Tereza Jinochová. Atraktivní dívka, soutěžící pod číslem osm, se probojovala mezi deset finalistek ze tří stovek
přihlášených.
Uvedla jste, že smyslem vašeho života je pomáhat druhým. Jak konkrétně pomáháte svému okolí a souvisí to
nějak s výběrem fakulty, kterou studujete?
Před dvěma lety mi byla nabídnuta možnost stát se lektorkou dětské zumby. Tuto příležitost jsem využila a práce s
dětmi mě začala velmi bavit. Proto jsem se rozhodla studovat Pedagogickou fakultu UK, obor Učitelství pro 1. stupeň
ZŠ. Jelikož bych se práci s dětmi chtěla věnovat také v budoucnu, působím ve svém volném čase jako praktikantka na
speciální škole, kde spolupracuji s dětmi, které trpí autismem a Downovým syndromem. Tyto děti vyžadují individuální
péči, jejíž míra je určena především zázemím v rodině.
Pokud by mi štěstí přálo, ráda bych během příštího roku začala studovat také psychologii, čímž bych si mohla splnit své
dlouholeté přání a stát se dětskou psycholožkou. Tak mi prosím držte palce!
Zapojila jste se na univerzitě do nějakého dobrovolnického projektu?
Protože vysokou školu studuji prvním rokem a mám v poslední době málo volného času, zatím jsem se do žádného
dobrovolnického projektu na univerzitě nezapojila.
O prázdninách bych se ráda vydala jako jeden z dobrovolníků na workcamp. Jedná se o krátkodobý mezinárodní
dobrovolnický projekt, během kterého se přibližně pětičlenná skupina lidí z celého světa podílí na výpomoci u veřejně
prospěšných projektů.
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  Tereza Jinochová
Máte ráda dobrodružství – nakolik byla Miss Academia dobrodružná?
Jelikož se v posledních letech věnuji modelingu, doufala jsem, že díky této soutěži získám nové zkušenosti a kontakty.
Nenapadlo by mě, že během tří soustředění, které jsme s finalistkami absolvovaly, najdu také nové přátele.
Na organizaci celé soutěže se podílel tým studentů Fakulty multimediálních komunikací Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně.
Letošní ročník soutěže získal nový rozměr díky konceptu mobilní a sociální miss. Finalistky si spravovaly svůj vlastní
blog. Každý týden jsem na svém blogu zveřejňovala nové články, fotky a videa. Lidé tak měli příležitost poznat mě již před
zahájením samotného galavečera. Přestože během soutěže čekala každou finalistku a především organizátory soutěže
spousta práce, byl připraven bohatý program. Kromě bowlingu, wellness a společného kina čekala finalistky přehlídka.
Myslím si, že soutěž Miss Academia byla dobrodružstvím, na které žádná z deseti finalistek nezapomene.
Milujete kozí sýr. Kam na něj chodíte? Máte recept na nějakou specialitu?
Kozí sýr jsem schopna sníst snad na všechny způsoby... Jsem milovnicí pořadu Prostřeno, kde jsem si vyhlédla výborný
recept. Jedná se o balíčky z kozího sýra se slaninou, které můžeme doplnit zeleninou či bagetkou. Jelikož jsem člověk,
který raději vaří pro ostatní než sám pro sebe a žádného velkého „obdivovatele“ kozího sýra neznám, neměla jsem
zatím příležitost recept vyzkoušet. Ale jelikož jsem na soutěži Miss Academia 2012 získala výbavu do kuchyně značky
Tescoma, určitě recept v brzké době vyzkouším.
Jaký máte názor na plánované zavedení poplatku za studium?
K tomuto tématu jsem se vyjádřila již několikrát a za svým původním názorem si stojím. Nezáleží na tom, zda se poplatky
nazvou školné či zápisné. Myslím si, že poplatky za studium v žádném případě nepovedou ke zlepšení výuky či ke
zlepšení přístupu jednotlivých pedagogů k žákům.
Pokud by měly být peníze využity k nákupu nových školních pomůcek nebo k výbavě školy, souhlasila bych s určitým
poplatkem, který by se pohyboval v rozumné míře. Osobně tomu ale nevěřím.
Tušíte, čím jste si získala v soutěži nejvíce hlasů?
Ráda bych poděkovala všem, kteří mě v průběhu celé soutěže podporovali. Po skončení finálového večera na mě čekalo
tolik krásných zpráv. Mnohé z nich bych ani nečekala. Velikou zásluhu na získání titulu Miss Academia online měli určitě
mí blízcí. Během celého průběhu soutěže jsem si spravovala již zmíněný blog, na kterém jsem zveřejňovala články, fotky
a videa. Myslím, že právě to mohlo přesvědčit diváky soutěže, aby mi poslali svůj hlas. Za všechny hlasy moc děkuji.

http://www.missacademia.cz/2012/tereza8/

